

《单词百科:immunologic是什么意思?immunologic怎么发音?immunologic的解释和用法》

英语单词immunologic是什么意思?immunologic怎么读?immunologic怎么发音?简答网为您整理了immunologic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



immunologic怎么读

immunologic的读音:[, ɪ mj ʊ 'n ɑ :l ə d ʒ ɪ k]

immunologic的意思

1、免疫学的;

immunologic的相关词组

1、immunologic adjuvant 免疫佐剂;

immunologic的近义词

1、 **immunological** adj.免疫学的;

immunologic的双语例句

1、 This prevents the viral activeness most effective ingredient until now, may enhance organism the immunologic function.

这是迄今为止防止病毒活性最有效的成分, 可以提高机体的免疫功能.

2、 Contributes to circulation of lymphocytes and other immunologic factors.

它把淋巴细胞和其它免疫因子带到循环中.

3、 Renal glomeruli had hyaline changes suggestive of an immunologic process.

肾小球有表明免疫学过程的玻璃样变化.

4、 In contrast to immunologic tolerance, immunodepression is nonspecific.

与免疫耐受相反, 免疫抑制是非特异性的.

5、 Therefore , inducement immunologic tolerance turn into an important question for immunologist.

诱导临床移植免疫耐受,成为摆在移植学家和免疫学家面前的重大课题.

6、 Objective : To study the effect of nimesulide on immunologic function.

目的: 研究尼美舒利对免疫功能的影响.

7、 Other studies have shown enhanced immunologic activity of regional nodes after cryosurgery.

另外一些研究表明在冷冻治疗后,局部淋巴结的免疫学活性增加.

8、 Objective : To explore the effect of aloe on immunologic function in mice.

摘要:目的: 探讨芦荟对小鼠免疫功能的影响.

9、 In making a vaccine, the virus is rendered harmless without destroying its immunologic properties.

在制造疫苗时,病毒要无害化,但不应破坏其免疫学特性.

10、Objective To investigate the immunologic mechanism of recurrent oral ulcer (ROU).

目的:探讨复发性口腔溃疡 (ROU) 的免疫发病机制.

11、Objective : To observe the cellular immunologic status of patients with chronic tonsillitis.

目的: 探讨慢性扁桃体炎患者免疫状态.

12、Objective To investigate the effects of Gantaikang on immunologic function of mice.

目的探讨甘泰康对小鼠免疫功能的影响.

13、CAN may be caused by immunologic as well as non immunologic factors.

导致CAN发生的原因主要包括免疫因素和非免疫因素.

14、Objective : To observe the dynamic changes of immunologic function.

目的观察窒息新生儿免疫功能的动态变化.

15、Clinical and Immunologic Outcomes in Patients on Virologically Failing Regimens.

第线Efavirenz为基础的治疗的可靠持久性.

以上是简答网为您整理的immunologic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于immunologic的用法、immunologic的释义、immunologic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/immunologic>